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Συνάντηση Πετράκου και 
Αλευρά µε φυσικοθεραπευτέ$ 

Εκπρόσωποι του συλλόγου φυσικοθεραπευτών Meaanvias 
Λακωνίσω επισκέφτηκαν το βουλευτή Θανάση Πετράκο και του 
εξέθεσαν τα προβλήµατα που µαστίζουν τον κλάδο. Oncos αναφέρεται 

σε ανακοίνωση του ΣΥΡΙΖΑ: «Στη συνάντηση του συλλόγου 
των φυσικοθεραπευτών µε τον υφυπουργό Υγεία$ και 

Κοιν. Αλληλεγγύη$ κ. Σαλµά δεν υπήρξε καµία "συζήτηση", αντίθετα 
ζητήθηκαν "εκπτώσε^", τόσο στην αµοιβή Tns συνεδρία$ 

όσο και στα οφειλόµενα από τον ΕΟΠΥΥ npos tous συµβεβληµένου$». 
Ο κ. ΠετράκοΒ εξέφρασε την υποστήριξή του «στα δίκαια 

αιτήµατα του συλλόγου των φυσικοθεραπευτών» και τόνισε 
ότι «ο ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ θα κάνει παρέµβαση στη Βουλή για να αντιµετωπιστούν 

τα προβλήµατα του κλάδου tous». 

Συνάντηση Πετράκου και 
Αλευρά µε φυσικοθεραπευτέ$ 

µρµΣτον 

ανηπεριφερειάρχη 
Εκπρόσωποι του Πανελλήνιου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών 

που πραγµατοποιούσαν xBes απεργία, επισκέφθηκαν τον αντιπεριφερειάρχη 
Μεσσηνία$ Παναγιώτη Αλευρά. Του έθεσαν, ona)s 

ανακοινώθηκε, θέµατα που απασχολούν τον κλάδο tous και τα 
οποία το τελευταίο χρονικό διάστηµα έχουν γίνει πιο έντονα. Ζήτησαν 

από τον ανηπεριφερειάρχη την άµεση παρέµβασή του και 
την υποστήριξη των αιτηµάτων tous, τα οποία έχουν να κάνουν 
µε την καταβολή οφειλών του ΕΟΠΥΥ, την απόδοση των παλαιών 

χρεών από τα ασφαλιστικά ταµεία, το συµψηφισµό των οφειλών 
και την απόδοση του ανθυγιεινού επιδόµατο5. 
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